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„Sikerült lendületet adni a kari 
kulturális és sportéletnek" 

i n t e r j ú B i r ó I s t v á n n a l , a z S Z T E E F K H Ő K e l n ö k é v e l 
-Mióta vagy EFK HÖK-tisztséguise/ó? 

-Jelenleg az Egészségügyi Főiskolai Kar 
(EFK) harmadéves hallgatója vagyok. 
A HÖK tevékenységében a főiskolán töltött 
első félévem befejezése óta részt veszek. 
Először mint kulturális, majd mint kulturális-
és sportfelelős tevékenykedtem. Másodéve-
sen a hallgatótársaim megválasztottak a HÖK 
elnökének. A bizalom irányomban ezután is 
megmaradt, ugyanis az idén áprilisban a vá-
lasztásokon megerősítették eme döntésüket, 
és lehetőséget kaptam újabb egy évig a 
HOK-elnöki teendők ellátására. Ezúton is 
szeretnék köszönetet mondani a támogatá-
sért. Igyekezni fogok a továbbiakban is - tu-
dásom legjavát adva - hogy érvényesíteni 
tudjuk Főiskolánk hallgatóinak érdekeit. 

-Milyen eredményeket sikerült HÖK-elnökként 
elérned? 

- Amikor az elnökként elért eredményekről 
beszélek, nem szabad megfeledkezni arról, 
hogy egy ember egyedül nem képes minden 
feladatot ellátni. Abban a szerencsés helyzet-
ben vagyok, hogy a Hallgatói Tanácsban ve-
lem dolgozó munkatársaim, hallgatótársaim 
is minden tőlük telhetőt megtesznek azért, 
hogy hatékonyan tudjunk tevékenykedni. 
Az elért eredményeinkből csak néhányat 
emelnék ki. Sikerült lendületet adni a kari 
kulturális és sportéletnek. Folyamatosan 
vannak kisebb-nagyobb rendezvényeink és 
az öntevékeny csoportok száma is lassan, de 
biztosan növekszik. Meg kell említenem a 
Kari Gólyatábort is, melyet a Karunkon mű-
ködő Diáktanácsadó Központtal közösen 
szervezünk. Utóbbival kapcsolatban azt is el 
kell mondanom, hogy sikerült egy jó munka-
kapcsolatot kialakítanunk, reméljük, ez a 
kapcsolat az elkövetkező időkben is gyümöl-
csöző lesz. Kiemelném PR-tevékenységünk 
fejlődését is. Ezen a területen még rengeteg 
tennivalónk van, de az elkezdett út járható-
nak tűnik, úgyhogy mindenképpen össz-
pontosítani fogunk erre a területre is. 

- Tervek? 

- Néhány gondolattal már utaltam is a jövő-
beli terveinkre, de egy pár konkrét célt még 
fontosnak tartok megemlíteni, a teljesség 
igény nélkül. A tavalyi évben, hagyomány-
teremtő szándékkal, sikerült kiadnunk a ka-
ri évkönyvet, ez az idén is megvalósulni lát-
szik. Szeretném a feltételeket biztosítani 
ahhoz, hogy valóban hagyománnyá válhas-

son. Terveim között szerepel egy kari újság 
létrehozása is. Szeretnénk az egyetemi 
sportbajnokságokban csapatokat indítani, 
ezzel is minél jobban bekapcsolódni az 
egyetemi sportvérkeringésbe. 

- Hogyan értékeled a SZTE kari hallgatói ön-
kormányzatainak együttműködését? 

- Az SZTE többi kari hallgatói önkormány-
zatával elfogadhatónak ítélem meg a kap-
csolatunkat. A HOK-elnökökkel szinte napi 
kapcsolatban vagyok. Persze az ember min-
dig a jobbra törekszik, ezért bízom benne, 
hogy közösen sikerül még jobb és sikere-
sebb együttműködést kialakítanunk. 

- Személyes célok? 

- Jelenleg gyógytornászhallgató vagyok. Ha 
végzek, szeretnék a szakmámban dolgozni. 
Emellett továbbtanulnék. Szeretnék a jö-
vendőbeli hivatásomon belül egy bizonyos 
területre szakosodni, valamint az egyetemi 
szinthez szükséges további képzéseken 
részt venni. Mindezeken túl, mint gondo-
lom mindannyiunkat, családalapítási tervek 
is foglalkoztatnak. 
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